
• Konferenca ribiške družine Vevče
Na konferenci RD Vevče konec prejšnjega meseca smo de-

legati razpravljali o več problemih.
Predsednik konference Leppold Gorše je poročal o letoš-

njem delu RD Vevče. Poleg uspešnega gospodarjen ja z vodami
in ribami na našem območju sta lepo uspela ribiško tekmovanje
in piknik v počastitev krajevnega praznika. Srečanji ribičev s
pobrateno RD Celje pri nas in naše družine pri njih sta biii pri-
srčni in nepozabni.

Gospodar družine Avgust Grčar je zaradi bolezni prenehal z
delom v dmžini. To delo je zavzeto in nesebično opravljal od
Ieta 1953 in smo mu za to zelo hvaležni. Želimo mu čimprejš-
njega okrevanja in da bi bil še mnogo let med nami.

V avgustu je prišlo zaradi zastrupitve v Ljubljanici do pogina
prek 20.000 rib od Vevč do izliva Ljubljanice v Savo. Zaradi
malomarnosti in neodgovornosti nekoga je bil uničen večletni
trud ribičev, posledice pa bodo občutne več let — če se medtetn
ne bo zgodUo spet kaj podobnega! Za preprečitev takih kata-
strof bomo ribiči še budneje čuvali lepoto naše narave in življe-
nje v vodah.

Glede gradn je ribiškega doma v Zalogu smo delegati sprejeli
naslednji sklep: Ribiči, ki ne bodo vsako leto opravili obveznih
15 ur dela pri domu, bodo morali za vsako neizvršeno uro pla-
čati po 100 din, sicer bodo izgubili pravico do lova v naslednjem
letu.

Spomladi smo organizirali očiščevalno akcijo bregov Ljub-
ljanice in pritokov. Bilo je slabo vreme, akcija ni v celoti uspela.
Leta 1982 bomo s čiščenjem nadaljevali.

Priprave za gradnjo ribnika pri nekdanji Mazovčevi domačiji
že potekajo. Postopno bomo ob Ljubljanici obnavljali vse
mrtve zalaive, kjer so ribe ša najbolj zaščitene proti zastrupi-
tvam. Izvršni odbor RD Vevče je predlagal konferenci nov
cenik za podaljšanje članarine, raznih prispevkov in lovnih do-
volilnic.

Družina se vzdržuje iz članarine in prodanih letnih dovolil-
nic. Gospodaritno brez vsakih dotacij, poleg tega pa gradimo
dom in predviden je ribnik. Potrebna so nam velika finančna
sredstva (ne samo fizično delo), zato so za ribiče uvedene večje
pristojbine. S primerno razlago je bil predlagani cenik sprejet.
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